國立屏東大學理學院應用科學國際博士班
NPTU International Ph.D. Program in Applied Science of College of Science
博士學位候選人資格考試申請書
The Degree Qualification Examination for Ph.D. Candidates Application Form
申請日期 Application Date：　　　年/Y　　　月/M　　　日/D
	姓　　　名
Full Name
	(Please type and print the document, then sign it.)

	聯絡電話
Contact Number
	
	學　　　號
Student ID
	

	申請資格
Apply of Qualification
	□已完成 completed
已修業滿三學期，且至少應修畢本博士班課程二十一學分(含必修學分，不含論文六學分)
I have completed three semesters of studies, and at least have completed 21 credits of the courses of Ph.D. Program (including obligatory courses, but excluding 6 credits of the course of dissertation).

	資格考領域
The Scope of Qualification Examination
	□應用物理領域。Scope of Applied Physics.
□應用化學領域。Scope of Applied Chemistry.
□應用數學領域。Scope of Applied Mathematics.
□科學傳播領域。Scope of Science Communication.

	論文計畫題目
Topic of Thesis Research Plan
	

	指導教授簽名
Dissertation Advisor Signature
	
	系主任簽名
Chairman of Department Signature
	


說明：
1. 申請資格考學科筆試時間，自研究生完成該學期註冊手續起，不含休學之八個學期內，在學期間於本博士班公告時間內，由研究生向本博士班提出申請。
Time for the application for written qualification examination starts from the semester of which the registration completed, within 8 semesters excluding the suspension, and the application shall be submitted by students to the Institute within the announced period during the study term.
2. 筆試成績以七十分為及格標準，博士班研究生經資格考試成績及格後，由本院送請教務處登錄於成績表，並由本博士班提出為博士候選人。
The qualification standards for written examination shall be 70 points. After students passed the qualification examination, the examination result shall be sent to the Academic Affairs Division by the College, and the students shall be nominated as Ph.D. candidate.
